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در راستای پایداری آب شرب در شهر ساوه:
 حفاری ۲۰ حلقه چاه آب جدید 

در دستور کار قرار گرفت
اراک- خبرنــگار امروز- ســید محســن 
آبریز  حوضه  رئیس  پوراحمد  موسوی:علی 
فلات مرکزی و حوضه های شرقی کشور در 
وزارت نیرو به همراه علیرضا جزء قاســمی 
سرپرســت معاونت راهبــری و نظارت بر 
بهره برداری شرکت مهندسی آبفای کشور در 
سفر یک روز به شهرستان ساوه از تاسیسات 
و منابع تامین آب این شهر بازدید و در جریان 

این بازدید مشکلات کمبود آب شهرستان ساوه ، اقدامات انجام شده برای 
رفع مشکلات کم آبی و همچنین راه کارهای پیشگیری از تنش آبی در این 

شهر مورد بررسی قرار گرفت.
سرپرست معاونت راهبری و نظارت بر بهره برداری شرکت مهندسی آبفای کشور با اشاره به 
کاهش آب سد الغدیر بر حل مشکلات کم آبی و بهرمندی مشترکین از آب سالم و پایدار اظهار 
داشت : به منظور بهبود وضعیت آب شرب شهر ساوه و افزایش حجم تولید آب حفاری ١٠ حلقه 
چاه آب جدید در دستور کار این شرکت قرار گرفت.علیرضا جزء قاسمی ،جابجایی ٩ حلقه چاه 
آب،مدیریت فشار در سطح شهر ،استفاده ازکنتورهای هوشمند و استفاده از پساب به جای آب 
در صنایع را از جمله راهکارهای مهم و تاثیر گذار بر حل مشکلات کم آبی در شهر ساوه عنوان 
کرد.حشمت اله عباسی مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی در این بازدید به مشکل 
تامین آب شهر ساوه اشاره نمود و گفت : منابع آب شرب سالم و بهداشتی شهر ساوه از طریق 
سد الغدیر و ١8 حلقه چاه تامین می گردد و نیاز آبی این شهر در طی سال ١١٠٠ لیتر در ثانیه 
اســت.وی افزود : اکنون به علت خشکسالی های پی در پی و کاهش میزان ذخیره آب سد ؛ 
شهر ساوه با کمبود جدی آب مواجه شده است.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی 
تسریع در حفر و تجهیز چاه های آب جدید را از جمله راهکار های مهم در حل مشکل کمبود آب 
در شهر ساوه عنوان کرد در ادامه به اقدامات صورت گرفته به منظور کاهش مشکلات مشترکین 
و بهرمندی هرچه بهتر از آب شرب سالم و پایدار اشاره نمود و بیان داشت : استفاده از چاه های 
اجاره ای ، انجام اقدامات فنی در تصفیه خانه آب برای افزایش دبی آب انتقالی ، مدیریت فشار 
شبکه توزیع به منظور جلوگیری از هدر رفت آب در شبکه از جمله اقداماتی ست که در این راستا 

تا کنون صورت گرفته است.

  تخصیص بیش از ۲ و نیم هکتار به جانمایی 
فضای سبز در پروژه نهضت ملی مسکن گرگان

مدیرکل راه و شهرسازی گلستان گفت: در پروژه 48 هکتاری نهضت ملی 
مســکن در شــهر گرگان 25 هزار و 700 متر مربع زمین به فضای سبز 

اختصاص داده و هم اکنون به شهرداری گرگان واگذار شد.
به گزارش اداره ارتباطات و اطلاع رســانی راه و شهر سازی گلستان، مهندس مهدی ملک 
مدیرکل راه و شهرســازی استان اظهار کرد: در پروژه های نهضت ملی مسکن که هدف آن 
تامین مسکن برای اقشار کم درآمد جامعه است، توجه ویژه ای به تامین سرانه های عمومی شده 
است.وی با بیان اینکه اداره کل راه و شهرسازی همزمان با ساخت مسکن تامین این سرانه ها 
 را در دســتور کار قرار داده، گفت: در پروژه 48 هکتاری نهضت ملی مســکن در شهر گرگان 
25 هزار و 7٠٠ متر مربع زمین به فضای سبز اختصاص داده شد.رئیس شورای هماهنگی امور 
راه و شهرسازی گلستان همچنین تصریح کرد: در حال حاضر این اراضی به شهرداری گرگان 
واگذار شد.مهندس ملک ادامه داد: جانمایی فضای سبز در پروژه های نهضت ملی مسکن باید 
با توجه به عوامل مختلفی مانند موقعیت جغرافیایی، کاربری زمین، جمعیت ساکن در منطقه و 
سایر موارد انجام شود.وی افزود: همچنین در برخی از اراضی استان آماده سازی و اجرای خدمات 

زیربنایی نیز در حال اجرا و برنامه ریزی است.

 تجهیز ۲ نهالستان در استان ایلام 
برای مقابله با بیابان زدایی

ایلام- خبرنگار امروز - مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری اســتان ایلام از 
تجهیز 2 نهالستان در استان ایلام برای مقابله با بیابان زدایی خبر داد.

ابراهیم پیرزادیان اظهار کرد: اخیراً سفری کارشناسی به بغداد داشتیم و قرار بر این شد که برای 
طرح های مقابله با گرد و غبار در ایران 2 نقطه و در عراق 2 نقطه به عنوان نمونه شناسایی و 
نقشه راه اجرایی شود.وی بیان کرد: استان ایلام با بهره گیری از کارشناسان متخصصی که در 
این بخش دارد خوشبختانه توانست طرح تفصیلی اجرایی به مساحت 28 هزار هکتار در منطقه 
دهلران را تهیه و پس از تصویب کمیته فنی اداره کل به دفتر امور بیابان سازمان منابع طبیعی 
کشور ارسال و برای تامین اعتبار و ایجاد زیرساخت های اجرای این کار پیگیری های لازم در 
حال انجام است.وی در ادامه افزود: اقدام دیگر منابع طبیعی استان برای مدیریت مقابله با بیابان 
زدایی و کنترل ریزگردها تجهیز 2 نهالستان در شهرستان دهلران و مهران به مساحت 4٠ هکتار 
با ظرفیت بالای ۶ میلیون اصله نهال سالانه بوده است.مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان 
ایلام عنوان کرد: اجرای طرح درختکاری در مناطق بیابانی، ایجاد بادشــکن زنده، درختکاری 
حاشــیه مزارع، درختکاری حاشیه جاده ها، توسعه زراعت چوب، توسعه فضای سبز در مناطق 
روستایی و شهری و نیز ایجاد بادشکن های غیرزنده از جمله عملیاتی است که در استان پیش 

بینی شده است.
در سال گذشته حدود ۱2 سازه آبخیزداری در استان ساخته شد
پیرزادیان تصریح کرد: این طرح ها در طول یک برنامه 5 ساله اجرایی می شوند.

وی در بحث آبخیزداری بیان داشــت: در این حوزه از کل 2 میلیون هکتار مســاحت استان 
۶4٠هزار هکتار طرح اجرایی آبخیزداری شناسایی شده که تاکنون در سطحی بالغ بر ١5٠ هزار 
هکتار عملیات اجرایی در این عرصه ها انجام شده است.مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان 
ایــلام افزود: طرح های آبخیزداری در محدوده حوزه های آبخیز و در کانون بحران و مدیریت 
سیلاب جانمایی شده است.پیرزادیان اضافه کرد: در سال گذشته حدود ١2 سازه آبخیزداری در 
استان ساخته شده و برنامه اجرایی مدیریت آبخیز در استان ایلام این است که در طول یک 
برنامه سه ساله کل عرصه هایی که فاقد سازه های آبخیزداری هستند به خصوص مناطق بحرانی 

که شناسایی و اجرایی شوند.

 سند تحولی یزدِ نوین 
با همکاری های بین بخشی محقق می شود

یزد- صادقی مقدم- رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان یزد با بیان 
اینکه برای تحقق محورهای سند تحولی یزدِ نوین همکاری های بین بخشی 
ضروری است، گفت: اجرای هدفگذاری های انجام شده در این سند، امید را 

به جامعه به ویژه در نسل جوان تقویت می کند.
مجید دهقانی زاده » در نشست کنترل و پایش محور بهداشت و درمان برنامه تحولی یزدنِوین 
با بیان اینکه اجرای این سند تأثیرات مهمی در فرایند توسعه استان دارد، افزود: در اسناد راهبردی 
قبلی، استان یزد برای تبدیل شدن به قطب تولید فولاد تعریف شد و امروزه این راهبرد محقق 
شده است.وی با عنوان اینکه هر چه که به عنوان سند توسعه نوشته شود، در آینده محقق خواهد 
شد، اظهار کرد: همه بخش های استان برای تحقق سند تحولی یزدِ نوین بسیج شده اند و اجرای 
این سند مانند میراث ارزشمند تاریخی که نسل های گذشته به جا مانده و ثبت جهانی شده به 
عنوان یک دستاورد مهم برای نسل های بعدی باقی می ماند.دهقانی زاده با بیان اینکه تحقق 
محورهای سند تحولی یزدِ نوین نیازمند همکاری های بین بخشی ضروری است و با اقدام چند 
دستگاه محدود، محقق نمی شود، خاطرنشان کرد: در حوزه بهداشت و درمان و دانشگاه علوم 
پزشکی نیز اهداف پیش بینی شده فراتر از این مجموعه دیده شده و بخشی از آن با همکار ی 

سایر دستگاه ها محقق می شود.

 نمایش دستاوردهای برق منطقه ای یزد
 در دهمین نمایشگاه هفته پژوهش و فناوری

یزد- صادقی مقدم- دهمین نمایشگاه دستاوردهای پژوهش و فناوری استان یزد 
به مناسبت هفته پژوهش در شهرک نمایشگاه های بین المللی یزد برگزار شد و در 
این نمایشگاه، دستاوردهای پژوهشی برق منطقه ای یزد به عرضه گذاشته شد. 

ابوالفضل اسدی مدیرعامل این شرکت، نمایشگاه برگزارشده را فرصتی عنوان کرد تا ضمن 
ارتباط مستقیم با مردم، دستاوردهای حاصل شده این شرکت نیز به نمایش گذاشته شود. وی 
تصریح کرد:  مهم ترین محور حضور شرکت برق منطقه ای یزد در این نمایشگاه، در خصوص 
جمع آوری ایده ها با طرح نیازهای فناورانه صنعت برق بود که ضمن طرح نیازهای صنعت برق؛ 
پذیرای نظرات، پیشنهادها، شبهات و ایده های مردمی در این نمایشگاه بودیم. اسدی در تشریح 
برنامه های غرفه برق منطقه ای یزد در این نمایشگاه خاطرنشان کرد:  بررسی ناترازی تولید و 
مصرف برق، ارائه نیازهای پژوهشی صنعت برق، ارائه راهکارهای مدیریت مصرف و کاهش 
بار سرمایشــی خانگی،  معرفی و ارائه نیازهای فناورانه و ساخت داخل صنعت برق، پاسخ به 
شبهات مردمی در زمینه نیروگاه های خورشیدی خانگی، تأسیسات صنعت برق و حریم خطوط، 
از محورهای غرفه مذکور در این 4 روز بوده است.گفتنی است برگزاری مسابقه بیان تجربیات 
کاهش مصرف برق با هدیه 5 میلیون تومانی نیز یکی دیگر از اقدامات انجام شده باهدف دریافت 

نظرات مردمی در خصوص مدیریت مصرف برق در این نمایشگاه بوده است.

اخبار کوتاه 

اراک- خبرنگار امروز - سید محسن 
موسوی

رئیس اداره پروژه های ساختمانی وتاسیسات 
دولتی اداره کل راه وشهر سازی استان مرکزی 
گفت: مجتمع فرهنگی ماهور اراک با تلاش و 
پیگیری های کارشناسان این اداره کل درسفر 
وزیر ارشاد و فرهنگ اسلامی به استان به بهره 

برداری خواهد رسید.
به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی 
)استان مرکزی(، مجید تاجی با اعلام این خبر 

گفت مجتمع فرهنگی ماهور در راستای اعتلای سطح فرهنگ جامعه و نشاط 
بین جوانان به همت اداره کل راه و شهرسازی استان مرکزی در سفر وزیر ارشاد 

به استان  افتتاح میشود.
وی افــزود: این مجتمع در زمینی به مســاحت ۶72 متر مربع، در 5 طبقه و 

زیر بنای ١8٠٠ متر با اســکلت فلزی  و سقف 
کامپوزیــت احداث گردیده و حــدود 2٠٠ متر 
مربع برای این مجتمع محوطه ســازی انجام 

شده است.
رئیس اداره پروژه های ساختمانی و تاسیسات 
دولتی اداره کل راه و شهر سازی استان مرکزی 
در خصوص دیگر مشخصات فنی این مجتمع 
ادامه داد: این ســاختمان با کاربری فرهنگی، 
هنری، سمعی و بصری طراحی و احداث گردیده 
است که عملیات احداث آن با نظارت کارشناسان 
این اداره کل از سال ١38۶ آغاز و سال ١4٠2 به پایان رسیده که تحویل دستگاه 

بهره بردار )سازمان تبلیغات اسلامی استان ( گردیده است.
گفتنی اســت برای احداث این پروژه اعتباری بالغ بر  7 میلیارد تومان صرف 

شده است.

استاندار البرز گفت: این استان دارای 
قابلیت های ویــژه ای در حوزه های 
صنعت و اقتصاد است که در صورت 
حمایت های بیشتر می تواند در مسیر 

توسعه قرار گیرد. 
 به گــزارش اداره کل روابــط عمومی وامور

بین الملل استانداری البرز« مجتبی عبداللهی 
»در نشست شورای برنامه ریزی و توسعه استان 
البرز که با حضور رییس جمهور برگزار شد، افزود: 
استان البرز دارای سه هزار و 5٠٠ واحد تولیدی با 

١5٠ برند ملی است که می تواند گام های موثری اقتصادی را بردارد . 
وی بیان کرد: با همراهی و اتحاد در حوزه اشــتغال توانستیم نرخ بیکاری را 

کاهش دهیم . 
عبداللهی اضافه کرد: تمرکز بر صادرات با هدف اشتغالزایی و توسعه اقتصادی 

از جمله محورهای موضوعی مهم دراین زمینه 
اســت که توجه به چالش ها و مشکلات نیز 

ضروری می باشد . 
استاندار البرز یاد آورشد: استان البرز ظرفیت های 
قابل توجهی در اشتغالزایی دارد که براین اساس 
با تشکیل قرارگاه اشــتغال درصدد هستیم تا 

گام های موثر خود را برداریم . 
در نشست شورای برنامه ریزی و توسعه استان 
البرز با حضور رییس جمهور چهار فقره تفاهم 
نامه اقتصادی به امضا رسید و 2 فعال اقتصادی 
در حوزه های کشــاورزی و صنایع تبدیلی ، صنایع دارویی به بیان محورهای 
موضوعی دراین زمینه پرداختند . طرح های توسعه تولید دارو و توسعه شهرک 
صنعتی از جمله موضوعات محوری تفاهم نامه ها است . رییس جمهور و هیات 

دولت از صبح جمعه میهمان مردم البرز هستند.

درسفر وزیر ارشاد به استان انجام می شود؛ استاندار البرز:

افتتاح مجتمع فرهنگی ماهور اراک استان البرز دارای قابلیت های ویژه در حوزه های صنعتی و اقتصادی است

ماهیت دیربازده صنعت، سیاست گذاران 
کشورهای توســعه یافته را به سوی 
ارائه  و  بلندمــدت  برنامه های  تدوین 
تصویری از این حوزه در افق دور سوق 
داده اســت موضوعی که در کشور ما 
دستخوش بخش نامه و چند اظهارنظر 
پرنوسان شده است و حفظ و افزایش 
سرمایه های مولد را با تردید جدی روبرو 

کرده است.
 ماهیت صنعت در هر کشــوری به گونه ای 

است که برای استقرار و تداوم فعالیت در اکوسیستم تولید و تامین نیاز بازارها 
به یک چشم انداز بلندمدت و برنامه توسعه صنعتی مدون نیاز دارد؛ اساسا میزان 
سرمایه ای که از سوی سرمایه گذاران به حوزه های صنعتی تزریق می شود با سایر 
بخش ها مانند خدمات و کشاورزی قابل مقایسه نیست و گستره پیش نیازهای 
صنعت این ضرورت را ایجاب می کند که هر گونه برنامه در نظام تصمیم گیری 

کشور از قابلیت »ثبات« برخوردار باشد.
از طرف دیگر جنس نیروی انسانی فعال در صنعت هم از نوع متخصصان و 
در رده های موثر از طبقه نخبگان است که در مواجه با تصمیمات پراکنده کلان 
با احساس عدم امنیت برای رشد و بقا روبرو می شود و در نتیجه تصویر حاصل، 

خروجی بیشتر از ورودی به صنعت از محل نهادهای آموزشی است.
در حوزه تجهیزات و فناوری هم از آنجائیکه صنایع باید از کانال های رسمی 
مبادله ای اقدام به واردات تجهیزات و تکنولوژی کنند و این مهم نیازمند صرف 
هزینه مالی هنگفت و از همه مهمتر زمان بیشتری است، تصمیمات ناگهانی و 
نوسان در دستورالعمل ها قدرت عمل و ابتکار را از تولیدکنندگان گرفته و سبب 
خروج ســرمایه از حوزه صنعتی خواهد شد موضوعی که با شاخص های رشد 
سرمایه گذاری در حوزه ماشین آلات و ساختمان در ارتباط مستقیم است و انباشت 

سرمایه در این زمینه  را با چالش روبرو می کند.
شــرایط صنعت در کشور ما به خاطر وابستگی به ارز و از طرف دیگر کمبود 
منابع ارزی در یک تلاطم ذاتی به سر می برد و اگر در این وضعیت، تکانه های 
جدی همچون عدم ثبات در سیاســت گذاری هم به آن افزوده شــود، امنیت 
سرمایه گذاری در صنعت با تشدید سیر نزولی روبرو می شود؛ برخی حوزه های 
صنعتی مانند لوازم خانگی که با رشد نسبی در بازه زمانی ١٠ سال اخیر روبرو بوده 
در مسیر تصمیمات طوفانی قرار گرفته است و هر لحظه امکان ریزش سرمایه 

در این حوزه جدی است.
تداوم روند تولید صعودی و پاسخگویی به نیاز 
بازار از سوی تولیدکنندگان لوازم خانگی نیاز به 
یک افق شفاف دارد اما در شرایطی که متولی 
حمایت از سرمایه های بخش تولید به جای رفع 
گره های صنعت روی آسان ترین راهکار برای 
تامین بازار دست بگذارد، صنعتگران هم آینده 
قابل پیشبینی برای برنامه ریزی های توسعه 
ای خود نخواهند داشت؛ در این وضعیت چگونه 
می توان انتظار داشت که تولید در این فضا رقیب 

تولید در کشورهایی با نقشه توسعه صنعتی مدون و افق بلندمدت، باشد؟
در کشــور ما بخش عمده و مستقیم سیاست گذاری صنعتی از سوی وزارت 
صمت تعیین می شود و در لایه های دیگر نهادهایی همچون وزارت اقتصاد و 
دارایی، مجلس و در برهه هایی دستگاه قضا هم تاثیرات مهم و قابل توجهی در 
پیشبرد برنامه های صنعت دارند اما در وضعیتی که برنامه بلندمدت صنعتی کشور 
در هاله ای از ابهام قرار دارد و صنعت به جای نقشه توسعه با بخش نامه به جلو و 
عقب رانده می شود، اظهارات مدیران ارشد و در راس آن وزیر صمت می تواند 
پرپرنگ ترین رنگ و بو را به حوزه صنعتی کشور بدهد و متاسفانه یا خوشبختانه 
هنوز چرخ برنامه ها در کشــور ما اظهارنظرمحور است و تصمیمات یک مقام 

مسئول می تواند آخرین حرف در این حوزه باشد.
در حوزه سیاســت صنعتی هم وزیر وقت که با وعده حمایت از تولید و رفع 
مشکلات ارزی تولیدکنندگان خود را به ساختمان خیابان سمیه رساند، چند ماهی 
است که با وعده واردات، هر از چندگاهی خود را به صدر اخبار اقتصادی کشور 
می رساند. هرچند عباس علی آبادی به گفته خود با واردات به دنبال حمایت از 
تولیدکننده است تا با ایجاد فضای رقابتی زمینه رشد کیفیت را فراهم آورد اما 
تجربه واردات لوازم خانگی و صنایع مشــابه ثابت کرده است، ورود محصول 
نهایی به بازار نه تنها هیچ کمکی به ارتقای فناوری تولید در داخل نکرده است 
بلکه با بلعیدن منابع ارزی، مشکلات صنعتگر برای واردات مواد اولیه و تجهیزات 

تولید را صدچندان خواهد کرد.
به نظر می رســد وزیر صمت هم با نگاه کوتاه مــدت به عرصه ای که در آن 
حضور دارد به جای پرداختن به وظیفه ذاتی خود و چاره اندیشی برای کل صنعت 
از شــاهراه برنامه ، به اظهارات پرنوسان رسانه ای بسنده کرده است تا شاید به 

سرنوشت وزرای پیش از خود به دست بهارستان نشینان دچار نشود.

کرمانشاه - الهه فرهادی: مدیر شعب بانک 
قرض الحسنه مهر ایران استان کرمانشاه، 
میزان منابع بانک قرض الحسنه مهر ایران 
در استان را، بیش از 80  هزار میلیارد ریال 
عنوان کرد و گفت: این منابع سال گذشته 

52  هزار و 700 میلیارد ریال بوده است.
محمدســیروان گرامی پرور در نشســت خبری به 
مناسبت شانزدهمین سالگرد تاسیس این بانک در 
جمع خبرنگاران اظهارداشــت: بانک قرض الحسنه 
مهر ایران 22 آذر ماه ١38۶ با ســهامداری ١٠ بانک 
مطرح افتتاح شد که طی این ١۶ سال توانست خدمات 

شایانی در کل کشور و به تبع در استان کرمانشاه ارائه دهد.گرامی پرور تعداد شعب این بانک 
در استان را 2١ شعبه فعال اعلام کرد و افزود: این تعداد شامل ٩ شعبه در شهرکرمانشاه 
و ١٩ شــعبه در شهرستان های دیگر است و جز شهرستان های دالاهو و کرند در تمام 

شهرستان ها، شعبه بانک قرض الحسنه مهر ایران دایر است.
مدیر شعب بانک قرض الحسنه مهر ایران در استان کرمانشاه تعداد مشتریان این بانک 
در استان را بیش از 3۶8  هزار نفر عنوان کرد وافزود: استقبال مردم از خدمات این بانک 
فراتر از انتظار است و تنها در سال گذشته ۶5 هزار و732 فقره تسهیلات قرض الحسنه 
به متقاضیان این بانک پرداخت شده است.گرامی پرور اظهارداشت: همچنین این رقم در 
سال جاری به حدود ١7٠ هزار فقره رسیده است که بر اساس پیش بینی  انجام گرفته تعداد 

این تسهیلات تا پایان سال به 2٠٠ هزار فقره نیز خواهد رسید.
گرامی پرور مبلغ تسهیلات پرداختی در استان طی سال گذشته را 25 هزارو 45١ میلیارد 
ریال اعلام کرد و گفت: مبلغ کل تسهیلات پرداختی در سال جاری چهار برابر شده و به 
٩۶ هزارو 25۶ میلیارد ریال رسیده است.وی اظهارداشت: از ابتدای سال جاری تاکنون 5 
هزار و ۶٩8 فقره تسهیلات قرض الحسنه بدون ضامن برای مشتریانی که رتبه خوبی دارند 
در استان کرمانشاه پرداخت شده است.گرامی پرور تصریح کرد: این بانک در طول سال های 
اخیر همواره بهترین عملکرد شبکه بانکی را در حوزه نسبت مطالبات به مصارف از خود 
بر جای گذاشته است و این شاخص در طول سال های اخیر درصد پایینی بوده که در نوع 
خود عملکردی بی نظیر به شمار می رود.وی یکی از دستاوردهای مهم بانک قرض الحسنه 
مهر ایران، داشتن کمترین میزان مطالبات است که به دلیل قرض الحسنه بودن پرداختی ها 
و تعهد اخلاقی وام گیرندگان تنها 43 صدم درصد از مطالبات این بانک در استان با تاخیر 
پرداخت می شود. مدیر شعب بانک قرض الحسنه مهر ایران با اشاره به بانکداری الکترونیک 
در این بانک بیان داشت: تا هجدهم آذر ماه سال جاری 38 هزار و 5۶٩ فقره حساب آنلاین 
در بانک قرض الحسنه مهر ایران در استان افتتاح شده که این میزان نسبت به سال قبل 

که 2١ هزار  و 383 فقره بود دوبرابر افزایش را نشان می دهد.
گرامی پرور همچنین تعداد پرونده های تسهیلات آنلاین تا هجدهم آذر ماه سال جاری 

را 35 هزار و ٩2٩ فقره عنوان کرد و گفت: این تعداد 
پرونده تسهیلات آنلاین نسبت به سال قبل که شش 
هزار و 2٩3 فقره بود است افزایش شش برابری داشته 
است. وی در ادامه اشاره ای به طرح های انجام شده 
در بانک قرض الحسنه مهر ایران داشت و افزود: سال 
گذشته برای اولین بار از سفته الکترونیک به عنوان 
وثیقه در این بانک اســتفاده شــد و تعداد 28٠ فقره 
تسهیلات در استان پرداخت گردید و در سال جاری 
نیز تاکنون دو هزارو 2٠٠ فقره تسهیلات با ضمانت 
سفته الکترونیک پرداخت شده است .مدیر شعب بانک 
قرض الحســنه مهر ایران در استان کرمانشاه اضافه 
کرد: همچنین از چند روز پیش نیز اســتفاده از چک الکترونیک در شعب فعال شده و 
مشتریان برای دریافت تسهیلات می توانند از چک سایر بانک ها نیز به عنوان وثیقه استفاده 
نمایند.محمدسیروان گرامی پرور افزود: در سال جاری 573 فقره تسهیلات »ازدواج« به 
 مبلغ بیش از ١٠4 میلیارد تومان و 4۶٩ فقره تسهیلات »فرزند آوری« به مبلغ بیش از 
25 میلیارد و 4٠٠ میلیون تومان به متقاضیان پرداخت شده است.وی اظهارکرد: در زمینه 
»اشتغالزایی« و پرداخت تسهیلات »تبصره ١8« نیز 25١ فقره تسهیلات به مددجویان 
کمیته امداد بالغ بر 34 میلیارد و 3٠٠ میلیون تومان، ١١8 فقره تسهیلات به مبلغ ١3میلیارد 
 و 8٠٠ میلیــون تومان به »بنیاد برکت«، 23١ فقره تســهیلات به مبلغ ١٩ میلیارد و 
٩٠٠ میلیون تومان به »مددجویان بهزیستی« و ١7٩ فقره تسهیلات »مشاغل خانگی« 
به مبلغ ١8 میلیارد و 7٠٠ میلیون تومان پرداخت شده است.مدیر شعب بانک قرض الحسنه 
مهر ایران در ادامه از سامانه جدید بانک با عنوان کیوبانک خبرداد و افزود: کیوبانک منجر 
به کاهش حجم کار شعب و جلوگیری از اتلاف وقت مشتریان بانک در استفاده از خدمات 
بانک و بعنوان بستری برای ارائه خدمات هوشمند بانکی است که می تواند گامی نوین 
در عرصه خدمات غیرحضوری بانکی و مالی بردارد.گرامی پرور با بیان اینکه این بانک 
به لیســت بانک هایی که پرداخت حقوق و دستمزد سازمان ها را انجام می دهند، اضافه 
شده تصریح کرد: در همین راستا بانک قرض الحسنه مهر ایران با طرح “مهریار” توانسته 
است با انتقال حساب حقوق پرسنل سازمان ها و شرکت های مختلف به این بانک با ارائه 
خدمات، گام های مؤثری برای رفع مشکلات اقتصادی این قشر بردارد.وی افزود: علاوه 
بر بهره مندی حقوق بگیران از پوشش بیمه ای عمر مانده بستانکار سپرده به صورت رایگان، 
می توانند از محل معدل حساب خود نیز به صورت شخصی وام قرض الحسنه دریافت 
کنند.مدیریت شعب بانک قرض الحسنه مهر ایران استان کرمانشاه در پایان از رتبه پنجم 
این بانک در مجموعه شتاب های شبکه شاپرک در کشور خبرداد و گفت: تمامی تلاش 
ما در بانک قرض  الحسنه مهر ایران این است که تسهیلات مورد نیاز مردم را با آسان ترین 
و کم سودترین روش ممکن در اختیارشان قرار دهیم و گوشه ای از مشکلات مالی آنها 

را مرتفع نماییم.

دنده معکوس وزیر و پاره شدن تسمه تایم صنعت از ابتدای سال جاری انجام شد:

 رویای واردات وزیر صمت
 به کابوس تولیدکننده تعبیر خواهد شد

 پرداخت بیش از ۹۶ هزار میلیارد ریال تسهیلات
 از سوی بانک قرض الحسنه »مهر  ایران« در کرمانشاه

آذربایجان شرقی - مسلمی: رئیس پارک نوآوری 
و فناوری نفت و گاز، حمایت از شرکت های دانش 
بنیان را رکن اصلی رویکرد شورای فرهنگی صنعت 

نفت عنوان کرد.
محمد اسماعیل کفایتی، در ششمین نشست شورای فرهنگی 
منطقه 5 صنعت نفت که به میزبانی منطقه 8 عملیات انتقال گاز 
در تبریز برگزار شد، با اشاره به آخرین اقدامات این مجموعه برای 
حمایت از شرکت های دانش بنیان گفت: در حال حاضر رویکرد 
ما بر رویکرد نوآوری متمرکز بوده و هدف اصلی ما سر و سامان 
دادن به شرکت های دانش بنیان و حمایت از آنها در جهت ارتقا 

توان داخلی است.
کفایتی افزود: ضرورت دارد شورای فرهنگی مناطق به مسئله 
بهره وری و اســتفاده درست از نعمت توجه بیشتری داشته و 

رویکردمان را بر رویکرد دانش بنیان تغییر دهیم.
رئیس پارک نوآوری و فناوری نفت و گاز اظهار داشت: برای 
دستیابی به ارزش افزوده راهی جز فناوری و نوآوری وجود ندارد 
و این موضوع، حمایت و همکاری با شرکت های دانش بنیان 
را می طلبد.وی ارتقای فرهنگ کشور را مدیون بزرگان دینی و 
علمی دانست و تصریح کرد: کشور ما بعنوان کشور توحیدی و 
پیشینه تمدن، دارای فرهنگ متعالی است و بر این امر می بالیم 
که پیشــینیان ما، پیشینیان برجسته بوده و بزرگانی همچون، 
ابوعلی سینا، خواجه نصیر، علامه طباطبایی، مولانا و سایر بزرگان 

افتخار دینی ماست.
در این نشست، مدیر منطقه 8 عملیات انتقال گاز ضمن ابراز 
خرسندی از همدلی، وحدت و تعامل اعضای شورای فرهنگی 
منطقه 5 صنعت نفت، اظهار کرد: تشکیل شوراهای هماهنگی 

و بسترســازی در جهت امکان برپایی جلسات و بهره مندی از 
امکانات و ظرفیت های منطقه ای، بی شــک موجب افزایش 
حس مشارکت، خلاقیت و خودارزیابی بوده و توانسته است در 

تحقق اهداف خرد و کلان شورای تاثیرگذار باشد. 

فیروز خدائی، به حمایت از شرکت های دانش بنیان اشاره کرد و 
افزود: این منطقه عملیاتی گام های بزرگی با هدف خودکفایی و 
خوداتکایی در ساخت کالاها و قطعات استراتژیک مورد نیاز خود 
برداشته و در این مسیر، بالا بردن کیفیت در حد استانداردهای 
ملی و جهانی، استفاده حداکثری از امکانات داخل و همچنین 
صرفــه جویی ارزی و ریالی را در راس فعالیتهای خود قرار داده 

است.
مدیر منطقه 8 عملیات انتقال گاز، خودکفایی 83 قلم کالاهای 
اساسی داخلی و هدف گذاری برای داخلی سازی 38 قلم کالای 
نیازسنجی شده را نیز از برنامه ها و اهداف پژوهش و خودکفایی 

این منطقه عملیاتی نام برد.
در ادامه این نشست، نادر کمالی، رئیس شورای فرهنگی منطقه 
5 صنعت نفت، ضمن تاکید بر اهمیت هم اندیشی و هم افزایی 

در پیشبرد اهداف فرهنگی گفت: تمام تلاش این شورا بر این 
است که با بهره گیری از نظرات متخصصین فرهنگی در ترویج 

فرهنگی غنی اسلامی پیشگام باشد.
کمالی، ارتقای کمی و کیفی تکریم خانواده ها را با برگزاری 
برنامه های متنوع فرهنگی تاثیر گذار عنوان کرد و افزود: قطعا 
شورای فرهنگی منطقه 5 صنعت نفت یکی از پیشروترین شوراها 
بوده و رویکرد مشارکتی و هم افزایی زمینه رشد معنوی و توسعه 
فرهنگی را فراهم ســاخته است. در این نشست که مدیران و 
روسای روابط عمومی چهار شرکت اصلی وزارت نفت نیز حضور 
داشتند هر یک نسبت به بیان نقطه نظرات، دیدگاهها و نقاط 
ضعف و قوت شورا اشاره و ضمن پاسخ گویی به پرسش های 
مطروحه، راهکارهای پیشــنهادی خود را در خصوص توسعه 

هرچه بیشتر فعالیت های فرهنگی ارائه کردند.

ركن اصلی رویكرد شورای فرهنگی حمایت از شركت های دانش بنیان باشد
رئیس پارك نوآوری و فناوری نفت و گاز تاكید كرد؛

آذربایجان شرقی - مسلمی: در راستای تقویت نگرش 
کارآفرینانه و توانمندسازی دانش آموزان، تفاهم نامه 
همکاری اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی آذربایجان 

شرقی با آموزش و پرورش استان، منعقد شد.
این تفاهم نامه در راستای تفاهم نامه منعقده ما بین معاونت توسعه 
کارآفرینی و اشــتغال وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی و معاونت 
آموزش متوســطه وزارت آموزش و پرورش به استناد سند تحول 
بنیادین آموزش و پرورش، برنامه پنج ساله ششم مبنی بر سند توسعه 
ملی اشــتغال، قانون نظام جامع آموزش و تربیت فنی، حرفه ای و 
مهارتی و بیانیه گام دوم انقلاب فیمابین دو دستگاه منعقد و به امضای 
مدیران کل رســید.مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی آذربایجان 

شرقی با تشریح اهداف پیش بینی شده در این تفاهم نامه اظهار کرد: 
تقویت نگرش کارآفرینانه و توانمندسازی دانش آموزان، شناسایی 
پرورش و شکوفایی استعدادها و خلاقیت های دانش آموزان، هدایت 
دانش آموزان خلاق به ســمت کارآفرینی، با بهره گیری از ایده های 
خلاقانه مبتنی بر اقتصاد دانش بنیان، ارتقا روش های تدریس معلمان 
با رویکردهای مربیگری و رهیاری )کوچینگ( متناســب با مبانی 
کارآفرینی برای نوجوانان، آشنا نمودن اولیای دانش آموزان با مباحث 
کارآفرینی به منظور تربیت کودکان و نوجوانان در محیط خانواده برای 
افزایش توانایی های کارآفرینی آنان از اهداف انعقاد این تفاهم نامه 
است.حسین فتحی، به لحاظ حوزه و گستره وسیع وظایف و خدمات 
مجموعه وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی و مسئولیت های مهم 

این وزارتخانه عنوان کرد: بیش از 7٠ درصد از جمعیت اســتان از 
 خدمات مجموعه ادارات و سازمانهای تابعه وزارت در استان بهره مند 
می باشند.وی با اعلام آمادگی این دستگاه برای همکاری با دستگاه 

تعلیم و تربیت، گفت: اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی با تمام توان 
آماده همکاری با آموزش و پرورش به عنوان دستگاهی اثرگذار در 
تربیت نسل آینده است.حسین فتحی ادامه داد: همراهی آموزش و 
پرورش در حد توان و در قالب حوزه های متعدد، وظیفه شــرعی و 
قانونی تمامی ادارات است.فتحی، با اشاره به آینده مشاغل و پیش بینی 
از دســت رفتن بیش از ۶٠ درصد مشاغل کنونی، خاطرنشان کرد: 
مشکل ما در آینده نبود مهارت است، نه فرصت های شغلی.مدیرکل 
آموزش و پرورش آذربایجان شرقی هم در این جلسه با بیان اینکه 
تغییر نگرش به شغل ها در جامعه به ویژه جامعه دانش آموزی ضرورت 
دارد، اظهار کرد: مدرسه بهترین فرصت و مناسب ترین مکان برای 
تغییر نگرش در این زمینه است.مســعود سعادتی با اشاره به مورد 

غفلت قرار گرفتن برخی مشاغل در کشورهای خاورمیانه، گفت: بر 
اســاس نگرشی نادرست، بیشتر دانش آموزان ما طرفدار رشته های 
پردرآمد مانند رشته پزشکی هستند و این در حالی است که جهان 
در حال حرکت به مســیری جدید در حوزه انتخاب مشاغل است.
وی تاکید کرد: باید دانش آموزان را طوری تربیت کنیم که از همان 
ابتدا کارآفرین بار بیایند، نه جست وجوگر شغل. به گفته وی، مهارت و 
کارآفرینی جزو ویژگی های مورد انتظار از دانش آموزان در سند تحول 
بنیادین آموزش و پرورش است و باید این دو مهم در مدارس مورد 
توجه قرار گیرند.لازم به ذکر است این تفاهمنامه در 7 ماده و ٩ بند 
فیمابیــن اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی و اداره کل آموزش و 

پرورش استان آذربایجان شرقی منعقد گردید.

تقویت نگرش كارآفرینانه و توانمندسازی دانش آموزان در آذربایجان شرقی
ادارات كل تعاون، كار و رفاه اجتماعی و آموزش و پرورش تفاهم نامه همكاری امضا كردند

زیرساخت فیبرنوری در شــهرک صنعتی آقچلی و بخش هایی از نقاط 
شهرستان گنبد توســط مخابرات ، توسعه یافت . به گزارش اداره روابط 
عمومی مخابرات منطقه گلستان شهرک صنعتی آقچلی گنبد و بخشی از این 

شهرستان توسعه فیبرنوری انجام شد .
مهندس حیدر خســروی رئیس مخابرات شهرستان گنبد با بیان اینکه یکی از اولویت ها 

و برنامه های مهم مخابرات اســتان توسعه فیبر نوری در شهرک های صنعتی است افزود: 
 توسعه فیبر نوری در شهرکهای صنعتی استان با هدف توسعه زیر ساخت های ارتباطی انجام 

می شود.
وی با تاکید به اینکه توســعه فیبر نوری در شهرک های صنعتی بزرگ استان در اولویت 
است، اطرنشــان کرد: با تحت پوشــش قرار گرفتن واحدهای صنعتی ، تمامی واحدها از 

هردو ســرویس اینترنت پرســرعت FTTH  و دیتــا خریداری کرده و از آن اســتفاده 
نماینــد .  رئیس اداره مخابرات شهرســتان گنبد  ادامه  داد: در حال حاضر در شهرســتان 
گنبد توســعه فیبرنوری در خیابان های آرش غربی ، رودکی ، نامجو و موســی ابن جعفر 
 در حــال انجام بوده و به زودی ســاکنان این مناطق از سرویســهای بربســتر فیبر نوری

 بهره مند خواهند شد .

 تجهیزشهرک صنعتی
   آقچلی شهرستان گنبد 

به فیبر نوری مخابرات 

شــرکت صنعت رایان پارس صبح جمعه در سفر 
رییس جمهور بــه البرز با حضور دکتر عباس علی 
آبادی وزیر صنعت ، معدن و تجارت در اشــتهارد 

استان البرز آغاز به کار کرد.
مهدی موحد مدیرعامل صنعت باتری در این مراسم، با اشاره به 
اهمیت باتری های سیلد اسید در ایجاد پایداری در چرخه تولید و 
خدمات، گفت: بیش از این عمده نیاز کشور از طریق واردات تامین 
می شد که با راه اندازی خط تولید کامل باتری های سیلد اسید 
در مجموعه ای به مساحت 3٠ هزار متر مربع و تولید محصولات 
منطبق با دانش روز و اســتانداردهای بین المللی، وابستگی به 

واردات در این حوزه به صورت کامل قطع شده است. 
او در ادامه افزود که همه فعالیت های صنعت باتری با محوریت 
اســتفاده از تکنولوژی های روز دنیا صورت می پذیرد و برپایه 

دانش فنی و توانمندی های ایجاد شده  بنا داریم که به زودی در 
بازارهای منطقه ای حضور پرقدرتی را داشته باشیم.

مهدی موحد ضمن تشکر و قدردانی از وزیر صمت بابت بازدید 
از گروه تولیدی صنعت رایان پارس، با اعلام یک خبر مهم اعلام 
کرد که طرح توسعه صنعت باطری در حوزه باطری های لیتیوم 
نیز در درســت اجرا بــوده و خط تولید این باطری که به عنوان 
باطری نسل آینده نیز شناخته می شود، در اوایل سال آینده به بهره 
برداری خواهد رسید.گفتنی است؛ شرکت صنعت رایان پارس که 
با نام تجاری »صنعت« شناخته می شود، طی دوره فعالیت خود 
با تعریف انواع طرح و پروژه های توسعه ای، تحقیقاتی و کیفی، 
توانسته است با راه اندازی خط تولید کامل باتریهای سیلد اسید از 
ریخته گری شبکه تا شارژ راه اندازی باتری، بخش عمده ای از 

نیاز کشور را مرتفع کند.

تاکید می شود؛ شرکت صنعت بزرگترین تولید کننده باتری های 
صنعتی سیلد اسید در بخش خصوص کشور می باشد، همه فعالیت 
های صنعت باطری با محوریت استفاده از تکنولوژی های روز دنیا 
صورت می پذیرد و برپایه دانش فنی و توانمندی های ایجاد شده 
است و تلاش می شود در منطقه هم پیشرو و ثابت قدم باشد. 
اضافه می شود؛ این شرکت ظرفیت سالانه 5٠٠٠٠٠عدد یعنی 
١5٠٠ تن تولید در سال دارد و در استان البرز واقع است و در آینده، 

شاهد طرح توسعه هم خواهد بود.
همزمان با دور دوم سفر رییس جمهور به استان البرز ۶ طرح 
جدید صنعتی با ســرمایه گذاری بالغ بر 55 هزار میلیارد ریال و 
اشتغالزایی مستقیم برای برای حدود یک هزار و 5٠٠ نفر، توسط 
 وزیر صنعــت، معدن و تجارت در این اســتان به بهره برداری 

می رسند

با حضور وزیر صمت انجام شد 

افتتاح واحد تولیدی و بازرگانی صنعت رایان پارس
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